

「一帶一路總商會」（總商會）是一個非牟利組織，旨在聯合港澳台僑的工商專業界人士，在「一帶一路」建設中發揮作用，既為業界聯繫「一帶一路」相關國家和地區，擴大網絡，開拓商機，開展多方面的合作，帶動相關國家和地區經濟發展，造福當地民眾，又為香港發展和國家富強作出貢獻。有興趣加入本會的人士，請填妥以下資料，傳真至（852）2885 9833，總商會秘書處。

The Belt and Road General Chamber of Commerce is a non-profit organization. Our mission is to connect elites from industrial, commercial and professional sectors across Hong Kong, Macau and Taiwan and to assist in their business developments along the countries and regions of the Belt and Road. By acting as a communication platform, we aim to provide support to the development of business relationships, trade markets and social networks for both our members and the countries in the Belt and Road Initiative. We care and hope to contribute to the continued success of Hong Kong and our country. If you are interested in joining us, please fill in the following information and fax the Membership Application Format (852) 2885 9833 or e-mail at info@brgcc.hk to the Secretariat, BRGCC.

公司/團體會員 Corporate/Organization Member

公司名稱 Name of Organisation : _____

通訊地址 Correspondence Address : _____

成立日期 Date of Establishment : _____ 主要業務 Business Type: _____

聯絡人 Contact Person : _____ 聯絡人職位 Contact Person Position: _____

聯絡電話(連區號) Contact No. (with Calling Codes): (+ _____)

傳真號碼 Fax No. : _____ 電郵 E-mail : _____

個人會員 Individual Member

申請人姓名 (英文) Name of Applicant : _____ 姓 Surname _____ 名 Given Name _____

中文姓名 Chinese Name : _____ 先生 Mr. 女士 Ms. 其他 Other _____

出生日期 Birthday : _____ 年 _____ 月 _____ 日 國籍 Nationality : _____

任職公司名稱 Company Name : _____ 職位 Position : _____

聯絡電話(連區號) Contact No. (with Calling Codes) : (+ _____)

傳真 Fax : _____ 電郵 E-mail : _____

通訊地址 Address : _____

確認及聲明 Acknowledgement and Declaration

1. I / We, (the undersigned,) hereby apply for membership of the Belt & Road General Chamber of Commerce (BRGCC) and agree to abide by the rules and regulations of the BRGCC.
本人 / 我們（以下簽署人）特此申請成為一帶一路總商會（總商會）的會員，並同意遵守總商會所訂立的規則。
2. I / We declare to the best of my / our knowledge that the information given in this application form is true and correct. I / We understand that false declaration will render me / us liable to disqualification for membership by the BRGCC, if already admitted by the BRGCC.
本人 / 我們謹此聲明本申請表中所提供的資料全部真實及正確。本人 / 我們明白總商會如發現本人 / 我們提供任何虛假資料，可隨時終止會員資格。
3. The personal data provided will be handled in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance of the HKSAR.
所有提供的個人資料，總商會將按照香港特別行政區《個人資料（私隱）條例》的規定處理。

申請人簽署 / 公司蓋章
Signature of Application : _____

申請日期
Date of Application : _____